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作者介绍: 

Rick Newcombe has been inducted into the Pipe Smoker's Hall of Fame and is the
recipient of both the Doctor of Pipes Award from the Chicagoland Pipe Club and the
award for Outstanding Pipe Collection from the Southwest Pipe and Cigar League. He
has written for The Pipe Collector, Pipe Friendly, The Pipe Smoker's Ephemeris, and
Pipes and Tobaccos, and he is the president of Creators Syndicate, a newspaper and
Internet syndication company. He lives in Los Angeles.

Albert Mendez has written extensively for many pipe-smoking publications, including
The Pipe Smoker's Ephemeris and The Pipe Collector. He lives in New York City.
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这哥们字里行间充满了美国人的浅薄和自大。不过他确实在推广烟斗文化，介绍北欧烟
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斗师的兴起过程中起到了不小的作用，虽说没他一样会有别人做。文中对于烟斗的技术
问题浅浅的讨论了烟道什么的，还说及各位大师对其的看法，有一点价值。
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书评

作为一个事业有成的烟斗客，他有热情，有能力，才能远赴欧洲，和收藏者、斗师们交
流，为这些人的招牌镀第一层金。这本书为烟斗收藏者打开一片新大陆：在遥远的北欧
有这么一批尚不知名但极其精彩的斗师和烟斗。
如果没有他，如我一般的爱好者大概只在法国斗、意大利斗、英伦斗...  
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